
ZÁPISNICA

z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Príbovciach

konaného 25.01.2019

Prítomní poslanci: viď prezenčná listina

Prítomní občania: viď prezenčná listina hostí

Ostatní prítomní: Erika Vrabcová starostka obce Príbovce – predsedajúca

Ing. Ľudovít Smik – kontrolór obce

Ohlásený začiatok zasadnutia: 25.01.2019 o 18:00 hod.

Skutočný začiatok zasadnutia: 25.01.2019 o 18:00 hod.

Miesto zasadnutia: Zasadacia miestnosť Obecnej zbrojnice, 

Príbovce 184, 038 42  Príbovce

Počet strán zápisnice: 11

PROGRAM:

1) Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019

2) Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení

3) Delegácia poslanca do Rady školy pri Materskej škole v Príbovciach

4) Prenájom obecných pozemkov

5) Diskusia

Starostka obce Príbovce Erika Vrabcová privítala prítomných občanov na druhom zasadnutí obecného
zastupiteľstva v roku 2019.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Viktóriu
Fľakovú poverila zapisovaním zápisnice,  Mgr.  Evu Andrášikovú a Annu Nagyovú poverila overením
zápisnice. 

Zriadenie Návrhovej komisie

Predsedajúca navrhla členov Návrhovej komisie v zložení:

Predseda: Bc. Ľuboslava Vrabcová

Členovia komisie: Mgr. Michaela Šišitková, Peter Ivan

Hlasovanie k návrhu:
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Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Návrhovej komisie a prijatie
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 10/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 25. januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Návrhovú komisiu.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať návrhy uznesení zo zasadnutia
obecného zastupiteľstva konaného 25. januára 2019.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Bc. Ľuboslava Vrabcová

b) Členov komisie: Mgr. Michela Šišitková

Peter Ivan

Prítomní poslanci na hlasovaní: 7

Výsledok hlasovania: ZA 7

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 10/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

1) Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019

Predsedajúca dala slovo hlavnému kontrolórovi obce Príbovce Ing. Ľudovítovi Smikovi, ktorý predniesol
svoj plán činnosti pre prvý polrok 2019. Oboznámil občanov, že tento plán bol riadne zverejnený na
obecnej tabuli k dňu 21.11.2018.

Predsedajúca dala návrh na schválenie predloženého plánu  kontrolnej činnosti.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásil pán Štefan Prevendár, ktorý chcel
upozorniť na to, že v minulosti dával návrh na kontrolnú činnosť hlavného kontrolóra. Nebolo mu ani
v minulosti vyhovené a preto by opätovne chcel požiadať o prekontrolovanie niektorých postupov
uplatňovaných v hospodárení obce bývalým vedením.  Aby sám kontrolór obce urobil AUDIT určitých
pochybení, ktoré boli zistené v minulosti. Má záujem o riešenia už zistených pochybností a navrhol ďalšie
úlohy, ktoré by rád prešetril priamo kontrolórom obce pánom Smikom. Uviedol, že viac informácií poskytne
priamo v 5) bode programu Obecného zastupiteľstva – v DISKUSII. 

Pán Ing. Smik upriamil na bod jeho plánu Mimoriadne kontroly v zmysle uznesení OcZ, kde obecné
zastupiteľstvo môže požiadať o kontrolovanie inej činnosti ako je uvedené v pláne. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 7 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:
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Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za schválenie návrhu kontrolnej činnosti Ing. Ľudovíta
Smika a prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 11/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v znení neskorších predpisov prijalo 25. januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019 predložený hlavným
kontrolórom podľa § 18 ods. 1  písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení
neskorších predpisov.

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 7

Výsledok hlasovania: ZA 7

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 11/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

2)   Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení  

Predsedajúca predniesla, že na základe prvého Obecného zastupiteľstva zo dňa 11.januára 2019 
vyplynulo Uznesenie číslo 9/2019, kde v bode 3 bolo uvedené:

Obecné zastupiteľstvo preskúma nárok nevyčerpanej dovolenky Ing. Jaroslava Brzáka, PhD. ku dňu
ukončenia jeho pracovného pomeru, čo je 21.12.2018 (zodpovedná: starostka, termín vykonania: do 31.
januára 2019).

Ďalej predložila návrh na schválenie poskytnutie náhrady Ing. Jaroslava Brzáka, PhD.  

Rozprava: do rozpravy sa zapojila Viktória Fľaková, ktorá prítomným prečítala Záver z vykonanej kontroly
nároku na dovolenku Ing. Jaroslava Brzáka, PhD. Na minulom zasadnutí si zobrala za potrebné
prekontrolovať tento návrh a ako kompetentná v oblasti miezd a personalistiky túto kontrolu aj reálne
vykonala. V závere svojej správy uviedla, že uznáva zákonný nárok na 47,5 dňa nevyčerpanej dovolenky,
ale odporúča obecnému zastupiteľstvu aby tento nárok neschválil, prípadne schválil len pomernú časť a to
nevyčerpanú dovolenku len za rok 2018 v nároku 17,5 dňa.

Peter Ivan sa po skončení čítania pani Fľakovej zapojil do debaty s tým, že vysvetlil občanom, že touto
záležitosťou sa obecné zastupiteľstvo zaoberá už mesiac. Vysvetlil, že náklady na poslednú mzdu pána
Ing. Brzáka sú vysoké vzhľadom na 5-násobné odstupné. Vysvetlil, že poslanci všetci schválili, že nárok
47,5 dňa nevyčerpanej dovolenky a že v hlasovaní budeme hlasovať za preplatenie len 17,5 dňa. Vysvetlil
aj, že Ing. Brzák v druhom polroku roka 2018 čerpal 27 dní dovolenky a keby mal čerpať ďalších 17,5 dňa
tak by prakticky v úrade nebol ďalší mesiac.  Vyjadril svoj názor a presvedčenie, že 17,5 dňa dovolenky mu
patrí, a že si ju nemal ako vyčerpať do konca svojho mandátu 21.12.2018. 

Tomáš Prevendár sa zapojil do debaty a predložil Rozsudky SR, kde bol podobný spor s nevyčerpanou
dovolenkou riešený v prospech obce. Navrhol aby nárok bol zamietnutý a nevyčerpaná dovolenka Ing.
Brzákovi prepadla. Vysvetlil, že pozícia starostu nie je štandardným zamestnancom. Uviedol, že starosta si
mal svoju dovolenku rozplánovať samostatne a na základe toho, že si ju sám nečerpal, sa o ňu aj pripravil.
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Prízvukoval, že nárok na vyplatenie je v rozhodnutí obecného zastupiteľstva podľa § 253/1994. Uviedol, že
podľa neho si bývalý starosta bol istý, že nevyčerpaná dovolenka mu bude preplatená a tak o príjem z nej
nepríde. Upozornil poslancov, že v rámci zákona už pochybil v rámci preplácania v trvaní mandátu, čo je
protizákonné. Upozornil aj na prípady neefektívneho hospodárenia s obecnými financiami, ktoré aj potvrdil
kontrolór obce svojou správou číslo 1/2018. Uviedol, že ak mu obecné zastupiteľstvo schváli preplatenie
nevyčerpanej dovolenky, bude to on sám považovať za nejakú formu odmeny a považuje to za výsmech
občanom. Upozornil, že je presvedčený o iných pochybeniach, na ktoré sa príde a budú nárokovateľné od
bývalého vedenia.

Štefan Prevendár chcel vedieť koľko dní dovolenky čerpal Ing. Brzák v čase od 10.11.2018 – 21.12.2018.
Na čo mu pani Fľaková odpovedala, že 8 alebo 9 dní. Ospravedlnila sa, že nemala zo sebou riadny
prehľad čerpania dovolenky. Pán Š. Prevendár upozornil, že tým,  že Ing. Brzák vedel o skončení svojho
mandátu mal si okamžite čerpať čo najviac dní dovolenky, ak tak neučinil, sám sa o ne pripravil.

Rastislav Lopčiansky  upozornil, že starosta rok a pol  užíval  neoprávnene vyplatenú nevyčerpanú
dovolenku v pomere 30 dní. A, že ani po výzve aby vykonal nápravu a peniaze vrátil, tak neučinil.

Tomáš Prevendár súhlasil s pánom Lopčianskym a upozorňoval poslancov, že nehospodárnym
zaobchádzaním s obecnými financiami si nezaslúži žiadne preplatenie nevyčerpanej dovolenky. 

Štefan Prevendár upozornil, že celá neoprávnená dovolenka sa už riešila v období 1/2018. Upozornil, že
mal čerpať riadne dovolenku. Ing. Jaroslav Brzák, PhD. vedel o nespokojnosti občanov, zle reagoval aj
hlavný kontrolór, pretože celá kauza dovolenky bola riešená viac ako rok.

Peter Ivan opäť občanom vysvetlil svoj názor, že ak by bývalý starosta čerpal ďalšie dni dovolenky, bol by
mimo úradu ďalší pracovný mesiac. Upozornil, že vyťahovať iné kauzy teraz nemá zmysel a aby sa ľudia
vyjadrovali len k téme dovolenky.

Vladimír Kubizňa upozorňoval, že starosta bol na funkčné obdobie a vedel kedy končí a tým si vedel
rozplánovať dovolenku. Vyjadril svoj názor, že nečerpanie dovolenky je nezodpovedné a sám sa mal
dovolenky vzdať. Berie to ako výsmech dedine.

Peter Ivan opäť obhajuje svoj názor, že byť bez vedenia obce celý mesiac v rámci novembra a decembra
2018 by bolo nevhodné. 

Mgr. Michaela Šišitková upozornila, že v prvom polroku 2018 vyčerpal len 5 dní dovolenky. Vyjadrila, že na
ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve bol bývalý starosta určený za človeka znalého zákona, ale svoje
pochybenie  s nevyčerpanou dovolenkou zákonným spôsobom nenapravil. Upozornila poslancov, že
preplatiť dovolenku nemusia.

Štefan Prevendár povedal, že presun dovolenky mal byť krátený. Na čo pani Fľaková povedala, že keby
čerpanie pokračovalo, tak zákonný nárok naozaj je tých 47,5 dňa a je iba na poslancoch či nárok preplatia,
alebo nie.

Vladimír Kubizňa sa pýtal či vieme koľko € predstavuje nevyplatená dovolenka aj v nároku len na 17,5 dňa.
Čo predsedajúca nevedela, nemala to vyčíslené. Štefan Prevendár uviedol skutočnosť, že je to cca 100€
na deň bez náhrad odvodov a daní. Takže cca 1750 €. Na čo pán Kubizňa reagoval, že obec hodnotí
každé euro kde a ako investuje. Chce, aby obec pracovala efektívnejšie a hospodárnejšie ako
predchádzajúce vedenie. Vyjadril svoj názor, že týchto 1 750€ by obec nemala znášať ako svoje náklady.

Roland Csicsay vysvetlil prítomným, že všetky ich pripomienky berú poslanci na vedomie. Vysvetlil, že sme
nad týmto rozhodnutím dlho sedeli. Uvažovalo sa nad tromi riešeniami a to preplatiť celý nárok 47,5 dňa,
časť 17,5 dňa alebo nepreplatiť nič. Vysvetlil, že rozhodnutie je priamo na poslancoch a navrhol nechať
prejsť hlasovanie. 

Vladimír Kubizňa opäť vysvetľuje, že starosta je volený na 4 roky, že bývalý starosta 3 roky nečerpal
žiadnu dovolenku a po pochybení začal čerpať aspoň niečo. 

Tomáš Prevendár opäť odvoláva poslancov na zákon 253/1999, ktorý hovorí, že pokiaľ nárok na
preplatenie dovolenky poslanci neschvália je tento nárok nenárokovateľný.
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Roland Csicsay spomenul tri podmienky na preplatenie tejto nevyčerpanej dovolenky a teraz sa ide
rozhodnúť o tej tretej a to schválenie obecným zastupiteľstvom.

Peter Ivan potvrdil pripomienku občanov, že naozaj žiaden poslanec nie je povinný schváliť tento nárok.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Volebnej komisie a prijatie uznesenia
obecného zastupiteľstva č. 12/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v znení neskorších predpisov prijalo 25. januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie náhrady platu Ing. Jaroslavovi Brzákovi, PhD. za
nevyčerpanú dovolenku v rozsahu 17,5 dňa. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 7

Výsledok hlasovania: ZA 5

PROTI 2

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 12/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

3)   Delegácia poslanca do Rady školy pri Materskej škole Príbovce  

Predsedajúca predniesla návrh na schválenie delegácie poslankyne Mgr. Evy Andrášikovej do Rady
školy pri Materskej škole v Príbovciach.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 13/2019
v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v znení neskorších predpisov prijalo 25. januára 2019 toto uznesenie:

1.  Obecné zastupiteľstvo  deleguje Mgr. Evu Andrášikovú, bytom Príbovce 165, do Rady školy pri
Materskej škole Príbovce, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, vo funkčnom období 25.01.2019- do
24. januára 2023. 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 7 poslanci.
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Prítomní poslanci na hlasovaní: 7

Výsledok hlasovania: ZA 7

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 13/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

4)   Prenájom obecných pozemkov  

Predsedajúca predložila návrh na prenájom obecných pozemkov Poľnohospodárskemu družstvu Gader
so sídlom v Karlovej.

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v znení neskorších predpisov prijalo 25. januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer Obce Príbovce, IČO: 00316849, so sídlom 038 42
Príbovce, nájmu pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 9 písm. c)
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov:

a) Parcela registra „E“ č. 219/7, druh orná pôda, o výmere 10 889 m2,

b) Parcela registra „E“ č. 219/701, druh orná pôda, o výmere 3 475 m2,

c) Parcela registra „E“ č. 286, druh trvalý porast, o výmere 15 958 m2,

d) Parcela registra „C“ č. 460/14, druh zastavené plochy a nádvoria, o výmere 2 120 m2,

ktoré  sú vo vlastníctve Obce Príbovce, vedené na LV č. 649 a LV č. 439 z dôvodu zcelenia
obhospodarovaných pozemkov pre účely poľnohospodárskej výroby (rastlinnej, živočíšnej)
a poľnohospodárskeho využitia.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojil Štefan Prevendár a Ľubomír Malík, ktorí
prejavili záujem o cenu, za ktorú sa pozemky prenajímajú. Ďalej ich zaujímala doba, na ktorú sa zmluva
uzatvára. Predsedajúca odpovedala, že nájom je za trhovú cenu 50€/ár a zmluva o prenájme sa uzatvára
na 10 rokov.  Predsedajúca ukončila rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.
Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 7 poslanci.

Prítomní poslanci na hlasovaní: 7

Výsledok hlasovania: ZA 7

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 14/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.
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5)   Diskusia  

Predsedajúca obecného zastupiteľstva otvorila diskusiu.

p. Slavomír Marko  sa opätovne zaujímal o realizáciu stavby cesty v časti „Píla“. Upozornil na skutočnosť,
že prečo sa nekontrolovalo použitie podložia, ktoré bolo na tejto cesty odobraté. Upozornil, že podložie
bolo dobré, ale napriek tomu bolo odstránené a následne posunuté na iné cesty. Upozornil, že bývalé
vedenie preferovalo cestu k súkromným pozemkom spriatelenej osobe. Chcel vedieť aké sú podklady na
predaj tohto podložia.  Chcel vedieť presné parcely, kde sa toto podložie použilo. Zaujímal sa o kúpne
zmluvy predaja tohto podložia.  Spytoval sa, či bol zámer  takto manipulovať s podložím, vytvoriť zbytočné
náklady obci na nové podložie, ktoré nebolo vôbec potrebné. Apeluje na preverenie všetkých dokumentov.
Upozorňuje na to, že banka má nárok kontroly účelovosti použitia úveru a upozorňuje, že neviem ako by
obec prezentovala toto použitie.  Vyjadril názor, že cena bola zbytočne navýšená.  Má informácie od ľudí,
ktorí to robili a tí mu povedali, že niektoré práce boli zbytočné. Zároveň prejavil pohoršenie, že obecný
kontrolór na tieto pochybenia neprišiel.

p. Tomáš Prevendár sa vyjadril, že pre neho bola zbytočnosť robiť podložie cez spoločnosť MS s.r.o. –
miestna firma, ktorá bola na túto prácu delegovaná bez verejného obstarávania. Upozornil, že tým pádom
firma STRABAG s.r.o. s obcou podpísal zmluvu s tým, že upozorňuje, že nezodpovedá za pripravené
podložie, ktoré si samostatne nepripravili. Podložia, prípadne chyby spôsobené nesprávnym podložím nie
sú predmetom záruky na dodávané služby. Spytuje sa, či to nebolo zbytočné rozložiť na dve firmy.
Upozorňuje, že je potrebné urobiť hĺbkový audit posledného volebného obdobia.

Predsedajúca oboznámila oboch občanov, že celá záležitosť je posunutá novému právnikovi, ktorý sa
celou vecou zaoberá.  Oboznámila, že  pánovi Markovi osobne odpovedala.  Informovala, že čakáme na
súdny spor, ktorý by mal prebehnúť vo februári 2019.

Štefan Prevendár a Tomáš Prevendár odovzdali obecnému zastupiteľstvu dve žiadosti, v ktorých žiadajú
o prešetrenie niektorých zistení. Žiadosť o vykonanie hĺbkového auditu obce Príbovce, značky 012/2019 zo
dňa 25.01.2019, v ktorej uvádzajú pochybenia, na ktoré v rámci posledného volebného obdobia prišli.
Druhý list Prehodnotenie záberu pôdy a výstavby inžinierskych sietí v náväznosti na nový navrhovaný
územný plán ako aj výstavbu Príbovce sever, značka 013/2019 zo dňa 25.01.2019.

Oba listy boli predložené do rúk Viktórie Fľakovej s tým, že jedna kópia bola odovzdaná starostke obce tiež
dňa 25.01.2019. Poslanci obecného zastupiteľstva prisľúbili, že sa budú týmito listami zaoberať.

Predsedajúca oboznámila prítomných, že návrh na nový územný plán bol odložený, vzhľadom na to, že
nebolo možné prekontrolovať všetky pripomienky k tomuto návrhu.  Vysvetlila, že s pani Mendelovou
komunikovala a odložila tvorbu územného plánu.

Prevendárovci upozornili ďalej na chránenú pôdu, kde sa zrazu stavia. Poukázali na stretnutie tvorcov
územného plánu s občanmi, kde pani Mendelová predniesla svoje zistenia o tom, čo v dedine rastie,
o potokoch a nespomenula chránenú poľnohospodársku pôdu, ktorú v dedine máme.  Vyjadril svoje
presvedčenie, že to mohol byť účel, aby mohla spriatelená osoba bývalého starostu stavať.

Ľubomír Malík vyjadril svoj súhlas s prešetrením všetkých podnetov, ktoré predložili Prevendárovci.
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Rastislav Lopčiansky sa opýtal, koľko stála Silvestrovská kapustnica konaná 29.12.2018. Viktória Fľaková
a starostka obce spoločne prerátali, že náklady boli cca 320,00€ . Tu sa pán Lopčiansky opýtal poslancov,
že za eurá, ktoré dedina minie na nevyčerpanú dovolenku mohli byť použité na akcie v obci, ktoré by mohli
byť pre všetkých obyvateľov dediny.

Peter Ivan svoj postoj k dovolenke už vyjadril a nemieni sa vracať k tejto záležitosti.

Ľubomír Malík sa opýtal, či prípadne nedostatky plánuje obec kompenzovať od bývalého vedenia.

Peter Ivan vysvetlil, že poslanci nie sú odborníci, aby sa mohli vyjadriť, či nejaké zistenia sú trestnoprávne.
V prípade, že obecné zastupiteľstvo príde na nedostatky, ktoré sú hodné trestného činu budú určite
riešené.

Vladimír Kubizňa sa opýtal, prečo obecné zastupiteľstvo riešilo preplatenie dovolenky ihneď.  Teda prečo
sa muselo vyjadriť do 31.01.2019. Na to zodpovedala Viktória Fľaková, ktorá vysvetlila, že obec musí
v poslednom výplatnom termíne vysporiadať aj nevyčerpanú dovolenku. Upozornila, že aj obec musí plniť
zákonné termíny na výplaty a riešiť záväzky voči štátnym inštitúciám – sociálna poisťovňa, zdravotná
poisťovňa a daňový úrad.

Predsedajúca informovala, že bývalý starosta chcel túto záležitosť riešiť už na ustanovujúcom zasadnutí
21.12.2018, s čím ona nesúhlasila a posunula tento bod plánovaného programu ustanovujúceho
zasadnutia na prvé obecné zastupiteľstvo.

Peter Ivan potvrdil, že vtedy sme nemali presné informácie a bolo by nevhodné sa k tomu vyjadrovať
21.12.2018.

Rastislav Lopčiansky a Vladimír Kubizňa vyjadrili názor, že stále sa vyjadrujú tí istí poslanci k téme
dovolenky a chceli by počuť aj od ostatných poslancov ich vlastný názor.

K tomu sa vyjadril Roland Csicsay, že sme o dovolenke rokovali a riešili celý mesiac.

Štefan Prevendár oznámil prítomným, že 30.4.2018 zaslal obecnému kontrolórovi list, kde žiadal
odpovedať na nejaké otázky. Upovedomil ich, že nedostal žiadnu odpoveď. Týmto poprosil obecné
zastupiteľstvo, aby sa týmto listom začali zaoberať. Vyjadril svoj nesúhlas s postojom kontrolóra Ing.
Ľudovíta Smika. Pýtal sa, do kedy chce sedieť na tejto pozícii  so zistenými nedostatkami.

Tomáš Prevendár upozornil na listy č. 08/2018 z 30.04.2018 a list č.07/2018 zo dňa 30.04.2018, ktoré boli
02.05.2018 prevzaté obecným úradom. Dodnes nemali na listy zodpovedané a žiadajú o preverenie
všetkých náležitosti listov. 

Slavomír Marko sa opýtal aj na iné výdavky ako parkovacia karta mesta Martin a diaľničná nálepka na
súkromný automobil bývalého starostu obce Ing. Jaroslava Brzáka, PhD. Upozornil, že všetky náklady sa
majú vyúčtovať ihneď po vykonaní služobnej cesty. Nie až po pol roku, prípadne roku čo bolo v minulosti. 
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Štefan Prevendár upozornil, že to sú pochybenia, na ktoré upozorňovali. Nie len riadna dovolenka,
preplácanie cestovných náhrad. Vyjadril pohoršenie, že pracovníčka, ktorá toto preplácala by mala niesť
zodpovednosť. Vyjadril sa aj na rozpočet obce, kde je uvedená čiastka na mzdy pracovníkov obecného
úradu. Prejavil podozrenie, že zamestnankyne majú nadštandardný príjem, prípadne nadštandardné
odmeny, ktoré boli vyplácané a pre neho sú podozrivé. Prípadne vyjadril svoj názor ohľadne kupovania si
lojálnosti svojich zamestnancoch  bývalým starostom Ing. Jaroslavom Brzákom, PhD. Chce vedieť, aké
pracovné zaradenie majú zamestnankyne úradu, aké mzdy im prináležia. Aké majú povinnosti
a kompetencie, keď stále smerujú s každou požiadavkou na oficiálnu žiadosť obecnému úradu
s odpoveďou podľa zákona do 60 dní. Vyjadril svoj názor, že u nás na úrade sa nikdy nič nedá, na všetko
sa čaká. Kontrolór neustrážil iné pochybenia a určite nezistil ani nadštandardné odmeňovanie, o ktorom má
podozrenie.

Ďalej upozornil na zápisnice, prílohy zápisníc, ktoré sú verejné, a na ktoré má nárok nahliadnuť, keďže sú
verejné.

Jozef Zajasenský sa vyjadril, že tvrdenie Štefana Prevendára je veľmi silné a sú možno aj vhodné
zažalovania. Kým tieto skutočnosti nemá preverené, má si ich najprv overiť a až potom podávať takéto
informácie.

Ľubomír Malík vyjadril, že keďže bývalé vedenie neodpovedali na listy a žiadosti Prevendárovcov, tak
vzniká podozrenie, že všetky udávané informácie sú pravdivé. Upozorňuje, že tým, že sa nekomunikovalo,
tak sa šírili dedinou poplašné správy, posielali sa listy a noviny, ktoré by boli zbytočné, ak by bývalé
vedenie obce komunikovalo.

Eva Andrášiková vyjadrila svoj záujem všetky veci preriešiť. Všetkým sa chce na pracovnom stretnutí
a ekonomickej komisii zaoberať. Po prešetrení chce občanov informovať.

Štefan Prevendár prejavil záujem riešiť tieto veci na ekonomickej komisii.

Viktória Fľaková vysvetlila prítomným, že všetci v obecnom zastúpení išli do volieb s tým, že nesúhlasili
s chodom obce. Poprosila prítomných o čas, ktorý je potrebný na prešetrenie všetkých podnetov. Takisto
prisľúbila, že sa všetkým bude zaoberať.

Štefan Prevendár upozornil aj na potrebu robenia zápisníc zo všetkých komisii.

Tomáš Prevendár spresnil, že všetky podnety boli smerované na hlavného kontrolóra, ktorý berie mzdu sa
svoju činnosť a nevykonáva ju tak, ako by mal, keďže nereaguje na podnety kontroly.

Roland Csicsay potvrdil, že bude členom komisií oznámený termín konania komisie.

Michaela Šišitková upozornila prítomných, že všetky tieto podnety sú už staré, že už sa o nich rozprávalo
na starých zasadnutiach. A vyjadrila aj názor, že ak to nebolo zodpovedané v minulosti, musí sa tým
zaoberať nové obecné zastupiteľstvo.
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Tomáš Prevendár preto opäť upozornil na potrebu auditu aspoň za 4 roky. 

Debata prišla na cenu za audit, ktorá je cca 1 000 € za rok. Upozornil, že rok 2018 ešte nemá urobený
audit a už teraz treba riešiť, čo všetko treba riadne skontrolovať. Upozornil aj na to, že pokiaľ by sa zistilo
pochybenie zo strany bývalého vedenia, dá sa v trestnoprávnom spore žiadať o náhradu všetkých
výdavkov bývalé vedenie obce. Upozornil, že audit je hlavne potrebný pre nové obecné zastupiteľstvo na
svoju vlastnú ochranu.

Predsedajúca prisľúbila, že všetkými podnetmi sa obecné zastupiteľstvo bude zaujímať a ukončila debatu.

V Príbovciach 26. januára 2019

Zápisnicu zapísala: Viktória Fľaková

Námietky k zápisnici:

Anna Nagyová Mgr. Eva Andrášiková

Erika Vrabcová

Prílohy:

1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva

2. Prezenčná listina poslancov

3. Prezenčná listina občanov a hostí

4. Návrhy uznesení 10 – 14/2019

5. Uznesenia 10-14/2019 (kópie)

6. Návrh plánu hlavného kontrolóra

7. Záver z vykonanej kontroly nárok na dovolenku p. Fľaková

8. Žiadosť o vykonanie hĺbkového auditu obce Príbovce od p. Prevendára

9. Prehodnotenie záberu pôdy a výstavby inžinierskych sietí v náväznosti na nový navrhovaný územný
plán ako aj výstavbu Príbovce sever od p. Prevendára
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